
 

                             Bydgoszcz, dnia 10 kwietnia 2020 r. 

                        SEJM                                                     

RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ 

                    IX kadencja  

          Komisja Infrastruktury 
                   

 

 

Szanowny Pan 

Andrzej Adamczyk 

Minister Infrastruktury 

 

 

Szanowny Panie Ministrze, 

 

w dniu dzisiejszym otrzymałem pismo od Prezesa Zarządu Portu Lotniczego Bydgoszcz 

S.A. Pana Tomasza Moraczewskiego, w którym wskazuje na fatalną sytuację Portu w związku 

z panującą epidemią i zawieszeniem transportu lotniczego. Pan Prezes wskazuje, że 

zaproponowane w „tarczy antykryzysowej” rozwiązania nie zawierają adekwatnej pomocy w 

stosunku do Portów Lotniczych. Niniejsze pismo załączam do korespondencji. Jednocześnie 

pragnę nadmienić, że Port Lotniczy Bydgoszcz S.A., jak i wiele innych portów w Polsce, 

świadczy strategiczne usługi dla państwa w tym m.in. dla MON, czy Wojskowych Zakładów 

Lotniczych. Ich ciągłość i odpowiednia pomoc ze strony Rządu jest obecnie w żywotnym 

interesie państwa. 

 

W związku z powyższym zwracam się do Pana Ministra z prośbą o pisemną informację, 

jakie działania Ministerstwo podjęło i planuje podjąć w omawianym obszarze. 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Paweł Olszewski 

 


